تعميم رقم: ٢٠٢/٢٦ - كوفيد - ١٩

Circular number. 26/2022-COVID-19



Date: 21 February 2022

التاريخ: ٢١ فبراير ٢٠٢٢م

To: All passengers travelling to the Sultanate of Oman And airlines operating in the Sultanate of Oman

إلى: جميع المسافرين القادمين إلى سلطنة عمان وشركات الطيران العاملة في سلطنة عُمان

Based on the decisions of the Supreme Committee for dealing with COVID-19, the Civil Aviation Authority hereby informs all passengers and aircraft operators operating in the Sultanate of Oman, with immediate effect, on the following:

استناداً على قرارات اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد ١٩) تود هيئة الطيران المدني إحاطة المسافرين وكافة شركات الطيران العاملة في سلطنة عُمان بأنه تقرر اعتباراً من تاريخ نشر هذا التعميم مايلي:

- Passengers traveling to the Sultanate of Oman are not required to register anymore at http://travel.moh.gov.om.
- إلغاء شرط التسجيل المسبق عجر الرابط (http://travel.moh.gov.om) وذلك لجميع القادمين الى سلطنة عُمان.
- Non-citizen passengers aged 18 and above traveling to the Sultanate of Oman are required to present a vaccination certificate indicating that they have received at least two doses of approved COVID-19 vaccine.
- على جميع القادمين إلى سلطنة عُمان من غير العمانيين ممن هم في عمر ١٨ سنة فأعلى الالتزام بإبراز ما يثبت تلقى جرعتين على الأقل من أحد اللقاحات المعتمدة.
- All passengers aged 18 and above traveling to the Sultanate of Oman are required to present a negative result of COVID-19 PCR test upon arrival or within 24 hours after arrival and a health insurance covering the COVID-19.
- 3. على جميع القادمين إلى سلطنة عُمان من عمر ١٨ سنة فأعلى إبراز شهادة سلبية لفحص البلمرة PCR لكوفيد١٩ عند الوصول أو خلال ٢٤ ساعة بعد الوصول، والتأمين الصعي الذي يغطي الاصابة بهذا المرض.

Thank you for your cooperation.

شاكرين لكم تعاونكم.

هيئة الطيران المدني Civil Aviation Authority